
• Overbetuwe worstelt met parkeerplaats voor treinen 

• Het spoorwegemplacement in Arnhem. FOTOERIKVAN'THULLENAAR 

'We kunnen eigenlijk niet 
anders dan meewerken' 
Het Arnhemse spoorempla
cement verhuist mogelijk naar 
Reeth bij Valburg. De 
gemeente Overbetuwe is 
totaal overvallen door dit 
voornemen. 

Lex Halsema 

Reeth/Elst 

Het gaat om het spooremplace
ment op bedrijventerrein Rijnpark 
op de hoek van de Westervoortse
dijk en Johan van Oldenbarne
veldtstraat in Arnhem. Feitelijk is 
het een parkeerplaats voor trein
stellen, die op dat moment even 
niet word en gebruikt. Arnhem wil 
het terrein als woonwijk inrichten. 

,,Dit gaat om, voor deze regio, 
belangrijke woningbouwplannen. 

En woningbouw is echt nodig, dus 
dan kunnen we eigenlijk niet an
ders dan meewerken", zei 
BOB-fractievoorzitter Ard op de 
Weegh dinsdag in de gemeente
raad. ,,Maar dat is een inhoudelijke 
reactie. Als je kijkt hoe dit proces
matig is gegaan, is het op zijn 
zachtst gezegd niet netjes." 

Wethouder Wijnte Hol kreeg 
zaterdagmiddag een appje van ge
deputeerde Helga Witjes waarin 
ze alleen liet weten dat de provin
cie de plannen om een Railtermi
nal aan te leggen bij Reeth wil 
schrappen. 

Later volgde er een Statenbrief 
waarin dat nog eens werd beves
tigd, maar ook viel te lezen dat 
Arnhem en ProRail het Arnhemse 
spoorwegemplacement naar 
Reeth willen verhuizen. Dat was 

voor Hol de eerste keer dat hij over 
dat voornemen hoorde. 

Zaterdagavond volgde er een 
mail van de gemeente Arnhem en 
maandag een telefoontje om een 
afspraak te maken voor overleg 
over deze kwestie. 

De samenwerkende gemeenten 
in de regio hebben een zogeheten 
'brengplicht' over onderwerpen 
die ook het grondgebied van an
dere gemeenten raken. Formeel 
heeft Arnhem met het mailtje van 
zaterdag en uitnodiging voor een 
gesprek op maandag aan die ver
plichte informatievoorziening vol
daan. Maar omdat Arnhem en Pro
Rail langer met dit onderwerp be
zig zijn, meent Op de Weegh dat 
Arnhem die brengplicht wel heel 
ruim heeft genomen. 

Ook GroenLinks was daar via 

Hanneke Bruinsma kritisch over. 
,,Want het definitief afblazen van 
de Railterminal had een bericht 
moeten zijn dat hier, en vooral bij 
omwonenden, voor blijdschap had 
moeten zorgen. Maar door deze 
nieuwe plannen voor een spoor
wegemplacement zitten omwo
nenden weer met onzekerheid." 

Bruinsma drong er dan ook op 
aan dat de gemeenteraad nadruk
kelijk om inbreng zal worden ge
vraagd over hoe Overbetuwe zich 
in deze kwestie op zal stellen. 

Hol zei dat toe. ,,We nemen een 
actieve rol in de gesprekken met de 
provincie, Arnhem en Nijmegen 
over Knoop 38 (de afslag naar de 
A15, pal naast de beoogde locatie) 
om samen tot een goede invulling 
van de omgeving te komen, op alle 
terreinen." 


